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 Protokół nr 160/2014 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 22 lipca 2014 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu – pani Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Rozszerzono porządek posiedzenia o następujący punkt: 
 

Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą 
„Obóz Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych powiatu nowomiejskiego z udziałem młodzieży 
powiatu Oldenburg”. 
 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych „Strategii rozwiązywania problemów 
społecznych powiatu nowomiejskiego na lata 2014 – 2020”. 
/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie/ 
 
Pani Łydzińska poinformowała, że przez pół roku zbierane były dokumenty niezbędne do 
opracowania strategii. Próbowano opracować strategię we własnym zakresie, ostatecznie 
zdecydowano się na zlecenie opracowania dokumentu przez firmę zewnętrzną. P. Łydzińska 
wyjaśniła, że ze względów finansowych wykonanie strategii odbywało się etapowo. 
Poinformowała, że przygotowany został formularz dotyczący konsultacji społecznych, na 
którym będą przyjmowane uwagi do opracowanej strategii. Dokument zostanie również 
skonsultowany z gminami oraz Powiatową Radą Organizacji Pozarządowych w dniu 28 lipca 
2014 r. Pani Łydzińska zaproponowała termin konsultacji społecznych od 23 lipca 2014 r. do 
08 sierpnia 2014 r. 
Pani Starosta zapytała dlaczego w strategii nie ma ujętego Gminnego Centrum Kultury w 
Biskupcu. 
Pani Łydzińska odpowiedziała, że dokument był opracowywany na podstawie informacji 
przekazanych przez poszczególne gminy. Dodała, że bardzo trudno było zebrać wszystkie 
informacje z gmin. Dokument nie jest jeszcze w formie ostatecznej i można dokonać korekty. 
Pani Łydzińska nadmieniła, że jest coraz trudniej będzie pozyskać beneficjentów do 
programów realizowanych ze środków UE i coraz trudniej będzie je zrealizować. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja zadania z zakresu 
pomocy społecznej – pomocy rodzinom i osobom w trudnej sytuacji życiowej oraz 
wyrównywania szans tych rodzin i osób. 
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/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/ 
 
Pani Haska poinformowała, że sprawa była już omawiana na poprzednim posiedzeniu 
Zarządu. Na realizację zadania wpłynęła tylko oferta stowarzyszenia „Nazaret”, dotacja w 
wysokości 5 000 zł. W ramach zadania zorganizowany zostanie wyjazd do Gaju dla 25 dzieci 
z terenu powiatu nowomiejskiego w przedziale wiekowym od 11 do 18 lat. Ponadto zostanie 
zorganizowany wyjazd do Lichenia, Solca Kujawskiego oraz Ciechocinka. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ustalenia miesięcznej stawki za najem lokali użytkowych Powiatowej Stacji 
Sanitarno – Epidemiologicznej.  
 
Pani Haska poinformowała, że powyższa sprawa także była omawiana na poprzednim 
posiedzeniu Zarządu. Dodała, że proponowana stawka za najem lokali użytkowych wynosi  
10 zł za m², łączna wielkość wynajmowanych pomieszczeń 96,83 m², stawka będzie 
obowiązywała od 01.08.2014 r. do 31.12.2014 r. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Pani Haska poinformowała, że wpłynął operat szacunkowy od Lubawskiej Spółki 
Komunalnej ustalający wartość służebności przesyłu wbudowanej sieci ciepłowniczej wodnej 
na działce przy ul. Mickiewicza. Wartość za służebność przesyłu wyniesie 2 822 zł netto. 
 
Pismo z Lubawskiej Spółki Komunalnej stanowi załącznik nr załącznik nr 3. 
 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia odbioru technicznego zadania „Budowa 
drogi powiatowej Nr 1337N Boleszyn – gr. woj. (Wielkie Leźno)”. 
/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – pracownik ZDP z/s w Kurzętniku/ 
 
Pani Robaczewska poinformowała, że roboty budowlane są już zakończone, dlatego też 
należy powołać komisję do odbioru technicznego. Zarząd powołał komisję, w skład której 
weszli: 

1. Przewodniczący –  Marcin Buliński 
2. Sekretarz –  Joanna Robaczewska 
3. Członek komisji – Ryszard Kłosowski 
4. Członek komisji –  Alina Banaszewska. 

 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
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Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przekazania kostki chodnikowej, krawężników i obrzeża pochodzących z rozbiórki 
chodnika przy drodze powiatowej Nr 1333N Iława – Nowe Miasto Lubawskie w 
miejscowości Radomno. 
 
Pani Robaczewska poinformowała, że trwa realizacja inwestycji drogowej w miejscowości 
Radomno w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. Wyjaśniła, że w 
ramach inwestycji wykonany zostanie nowy chodnik, a starą kostkę z rozbiórki przejęłaby 
gmina Nowe Miasto Lubawskie.  
Pan Wicestarosta zapytał jaka będzie ilość i wartość kostki pochodzącej z rozbiórki. 
Pani Robaczewska wyjaśniła, że kostka z rozbiórki jest traktowana jako odpad i powinna być 
zutylizowana. Dodała, że wartość mogłaby być ustalona na zasadach takich jak stosuje się do 
kostki z rozbiórki tj. ok. 17 zł za m², natomiast jest to odpad, który tak jak wcześniej 
powiedziała, powinien być zutylizowany.  
Pan Wicestarosta dodał, że musi być wydana stosowna decyzja dotycząca utylizacji.  
Pani Robaczewska wyjaśniła, że w tym przypadku kostka będzie odzyskana jako materiał 
niepełnowartościowy, który zostanie przekazany nieodpłatnie do gminy Nowe Miasto 
Lubawskie.   
Pani Skarbnik stwierdziła, że należy uzgodnić ilość i wycenę kostki. Dane powinny być 
wpisana do protokołu zdawczo – odbiorczym, a następnie kostka może być przekazana 
bezpłatnie gminie.  
Pani Starosta zwróciła uwagę, że zapis o którym mówi pani Skarbnik jest w projekcie 
uchwały.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia kategorii drogi powiatowej ulicy 
Dworcowej w Lubawie. 
 

Pani Robaczewska poinformowała, że wpłynął wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Iławie 
stanowiący załącznik nr 4, dotyczący pozbawienia kategorii drogi powiatowej ulicy 
Dworcowej w Lubawie. Wyjaśniła, że miasto Lubawa chce, żeby droga miała kategorię drogi 
wojewódzkiej, dlatego należy zdjąć z niej kategorię drogi powiatowej. Dodała, że procedury 
związane z ulicą Dworcową przebiegają dwutorowo, w tym samym czasie. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku gminy Biskupiec w 
sprawie współfinansowania inwestycji: przebudowa dróg gminnych: Lipinki – Biskupiec 
i Podlasek – Podlasek Mały. 
 
Pani Robaczewska poinformowała, że wpłynął wniosek z gminy Biskupiec stanowiący 
załącznik nr 5, dotyczący współfinansowania powyższych inwestycji. Łączna wartość 
inwestycji wyniesie 9 600 000 zł, gmina wnioskuje o współfinansowanie w wysokości 5 % 
wartości inwestycji tj. 480 000 zł. Jednocześnie gmina deklaruje przekazanie powiatowi 
środków finansowych w takiej samej wysokości na inwestycje drogowe realizowane przez 
powiat. Pani Robaczewska dodała, że zadanie będzie realizowane w roku 2015. 
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Poinformowała, że w przyszłych latach planowane są zmiany jeżeli chodzi o programy 
dotyczące przebudowy dróg lokalnych. W chwili obecnej nie ma jeszcze określonych 
szczegółowych informacji na ten temat. 
Pan Wicestarosta stwierdził, że należałoby się zastanowić na tym czy środki finansowe 
deklarowane przez gminy nie powinny być zagospodarowane również na inne cele, 
niekoniecznie na inwestycje drogowe np. na budowę sali gimnastycznej w Kurzętniku, 
termomodernizację budynków powiatowych itp.  
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Wicestarosty. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,                      
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Pan Jabłoński w imieniu mieszkańców swojej miejscowości przypomniał o wniosku, który 
był już kilkakrotnie zgłaszany, dotyczącym skrzyżowania w Nowym Dworze. Wyjaśnił, że na 
skrzyżowaniu usytuowany jest słup energetyczny, który stwarza zagrożenie dla kierowców i 
dla mieszkańców gospodarstw sąsiadujących z drogą. 
 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Orange Polska S. A. 
w Warszawie w sprawie wynajęcia miejsca na dachu jednego z budynków Starostwa 
Powiatowego w celu instalacji stacji bazowej Orange.  
/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 

Pani Banaszewska poinformowała, że wpłynął wniosek firmy Orange Polska S.A. stanowiący 
załącznik nr 6, dotyczący wynajęcia miejsca na dachu budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 lub 
przy ul. Rynek 1. Wyjaśniła, że firma wnioskuje o instalację trzech masztów antenowych o 
wysokości 5 m, umiejscowionych na krawędziach dachu lub jeden wyższy maszt o wysokości 
7 m lub więcej. Ponadto zamontowany byłby kontener teletechniczny lub szafy teletechniczne 
oraz droga kablowa. Pani Banaszewska dodała, że jeżeli chodzi o dach budynku przy ul. 
Rynek, są tutaj zastosowane korytka co uniemożliwia zainstalowanie systemów antenowych. 
Jeżeli chodzi natomiast o budynek przy ul. Grunwaldzkiej, dach jest ocieplony wełną 
mineralną czyli zastosowane jest tzw. ocieplenie miękkie dachu, co również uniemożliwia 
zainstalowanie masztów antenowych, ponieważ istnieje bardzo duże prawdopodobieństwo 
uszkodzenia dachu. 
Pani Wicestarosta zapytał, czy istnieje inna forma instalacji tego typu masztów antenowych, 
która nie uszkodziłaby budynku. 
Pani Banaszewska odpowiedziała, że firma proponuje montaż w taki sposób jak opisano we 
wniosku.  
Pani Starosta stwierdziła, że należy odpowiedzieć wnioskodawcy, iż zaproponowana forma 
montażu jest niemożliwa, natomiast jeżeli istnieje inna forma montażu urządzeń 
(nieinwazyjna) to Zarząd jeszcze raz rozpatrzy wniosek. 
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pani Starosty. 
Pan Wicestarosta zapytał, w jaki sposób są zamontowane inne anteny na budynku przy         
ul. Grunwaldzkiej 3.  
Pani Banaszewska wyjaśniła, że anteny telekomunikacyjne są antenami o lekkiej konstrukcji i 
mogą być zamontowane na dachu budynku przy ul. Grunwaldzkiej. 
  
/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans 
zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego w dniu 19.08.2014 r. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 
Promocji/ 
 
Pan Korecki poinformował, że egzamin będzie przeprowadzany dla trzech nauczycieli. 
Zarząd powołał komisję dla nauczycieli zatrudnionych z ZSZ w Kurzętniku, w skład której 
weszli: 
Katarzyna Trzaskalska – Przewodnicząca  
Rykowski Andrzej  - przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny 
Mirosław Wodara  – Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku 
Eksperci z listy MEN: 
Ewertowska Urszula 
Ciepłuch Leszek 
Szajerska Anna 
oraz powołał komisję dla nauczyciela zatrudnionego w Powiatowym Centrum Rozwoju 
Edukacji, w skład której weszli: 
Katarzyna Trzaskalska – Przewodnicząca  
Rykowski Andrzej  - przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny 
Bożena Maciejewska   – Dyrektor Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym 
Mieście Lubawskim  
Eksperci z listy MEN: 
Główczewska Joanna  
Grabowska Teresa. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z treścią Aneksu nr 3 do 
Porozumienia z dnia 26.06.2010 roku w sprawie powierzenia zadania publicznego 
polegającego na wydawaniu opinii o potrzebie wczesnego wspomagania rozwoju 
dziecka, orzeczeń o potrzebie kształcenia specjalnego oraz orzeczeń o potrzebie 
kształcenia indywidualnego nauczania dzieci niewidomych i słabowidzących, dzieci 
niesłyszących i słabosłyszących oraz dzieci z autyzmem w tym z zespołem Aspergera z 
Powiatu Nowomiejskiego.  
 
Aneks stanowi załącznik nr 7. 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem w sprawie 
wysokości dofinansowania na dojazdy do Zespołu Szkół Rolniczych w Kurzętniku w 
okresie do stycznia do czerwca 2014 r. 
 
Pan Korecki poinformował, że z dofinansowania na dojazdy do szkoły skorzystało 58 osób, 
na łączną kwotę 50 040 zł, cztery osoby nie złożyły wniosków. 
 
Pismo z ZSR w Kurzętniku stanowi załącznik nr 8. 
 



 
 

6

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zawiadomienie i przedłożenie do 
zaopiniowania związkom zawodowym projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmiany uchwały nr XXXVIII/304/2013 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 25 kwietnia 2013 r. w sprawie przyjęcia planu sieci publicznych szkół 
ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego.  
 
Pan Korecki wyjaśnił, że gmina Biskupic poinformowała iż Liceum Ogólnokształcące nie 
będzie w strukturze Zespołu Szkół w Bielicach. W związku z powyższym, konieczna jest 
zmiana w załączniku do projektu uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie skierował projekt uchwały do zaopiniowania związkom zawodowym.  
Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Nr XXXIX/317/2013 z dnia 29 
maja 2013 roku w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych oraz w placówkach opiekuńczo – 
wychowawczych prowadzonych przez Powiat Nowomiejski. 
 
Pan Korecki poinformował, że tekst uchwały został ujednolicony. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Nr XXXV/284/2013 z dnia 24 stycznia 
2013 roku w sprawie uchwalenia regulaminu określającego tryb i kryteria 
przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie realizacji projektu pt. „Obóz Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych powiatu 
nowomiejskiego z udziałem młodzieży powiatu Oldenburg” ze środków organizacji 
Polsko – Niemieckiej Współpracy Młodzieży. 
 
Pan Korecki poinformował, że zmieniony został § 1 pkt 4 projektu uchwały dotyczący 
zakończenia realizacji projektu tzn. powinno być: „21.08.2014 r.”, a w pierwotnej wersji było 
„21.08.2015 r.” 
Pani Starosta poinformowała, że projekt będzie współfinansowany ze środków organizacji 
„Polsko – Niemieckiej Współpracy Młodzieży” w kwocie 32 972,80 zł. Całkowita wartość 
projektu wyniesie 73 560 zł.  Pozostałe źródła finansowania to wkład powiatu, ZOP ZOSP RP 
w Nowym Mieście Lubawskim, gminy Kurzętnik,  Biskupiec, Grodziczno oraz Nowe Miasto 
Lubawskie z/s w Mszanowie.   
 
 
 
 



 
 

7

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie upoważnienia Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w 
Nowym Mieście Lubawskim do zorganizowania i realizacji „Obozu Młodzieżowych 
Drużyn Pożarniczych powiatu nowomiejskiego z udziałem młodzieży powiatu 
Oldenburg”. 
 
Pan Korecki poinformował, że w § 1 pkt 1 projektu uchwały zostało poprawione błędne 
sformułowanie: „Komendanta Państwowej Powiatowej Starzy Pożarnej”  na  „Komendanta 
Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej. Ponadto poprawki dokonano również w § 2: 
„Wykonawcą i realizatorem będzie Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej”. 
 
Pani Skarbnik stwierdziła, że w/w uchwały powinny być podjęte dopiero po sesji Rady 
Powiatu, która w pierwszej kolejności podejmie uchwałę w sprawie zatwierdzenia projektu 
pod nazwą „Obóz Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych powiatu nowomiejskiego z udziałem 
młodzieży powiatu Oldenburg”. 
Członkowie Zarządu przychylili się do uwagi pani Skarbnik i podjęli decyzję o zdjęciu w/w 
projektów uchwał z porządku obrad. 
 
Za zdjęciem w/w projektów uchwał Zarządu z porządku obrad głosowali: E. Dembek,          
M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą „Obóz Młodzieżowych Drużyn 
Pożarniczych powiatu nowomiejskiego z udziałem młodzieży powiatu Oldenburg”. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w 
Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pani Sekretarz poinformowała, że zmiana regulaminu wynika ze zmiany przepisów prawa 
wprowadzonych w szczególności: ustawą z dnia 5 czerwca 2014 r. o zmianie ustawy – Prawo 
geodezyjne i kartograficzne oraz ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji, 
ustawy z dnia 23 października 2013 r. o zmianie ustawy – Prawo o ruchu drogowym oraz 
niektórych innych ustaw, ustawy z dnia 14 marca 2014 r. o zasadach prowadzenia zbiórek 
publicznych. P. Sekretarz szczegółowo omówiła zmiany dokonane w regulaminie. 
Poinformowała, że do Wydziału Komunikacji i Transportu zostały dodane zadania dotyczące 
zarządzania ruchem na drogach, które dotychczas były realizowane przez Zarząd Dróg 
Powiatowych. Wyjaśniła, że zadania te powinny być realizowane przez Starostę, który 
zarządza ruchem na drogach. Ponadto, w wyniku analizy zadań realizowanych w 
poszczególnych komórkach, doprecyzowano ich brzmienie i uaktualniono je. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
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Dziewiętnastym  punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2014 – 2034. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF oraz w budżecie powiatu na 2014 r. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2014 r. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było omówienie wniosków 
zgłoszonych na Sesji Rady Powiatu m.in. sprawy wykonywania badań kierowców 
podejrzanych o kierowanie pojazdami pod wpływem alkoholu oraz zatrzymanych przez 
policję.  
 
Pani Starosta poruszyła kwestię dotyczącą wykonywania badań kierowców podejrzanych o 
kierowanie pojazdami pod wpływem alkoholu oraz zatrzymanych przez policję. 
Poinformowała, że wysłane zostało pismo o tej samej treści do Dyrektora Szpitala oraz 
Komendanta Powiatowego Policji z prośbą o ustosunkowanie się do wniosku złożonego na 
sesji Rady Powiatu w dniu 26.06.2014 r. Następnym krokiem w tej kwestii powinno być 
spotkanie z panem Karwowskim oraz z panem Wójcikiem. Pani Starosta poinformowała, że z 
informacji, które uzyskała z policji wynika, iż w ciągu 6 miesięcy badaniu zostało poddanych 
26 osób, w tym sprawcy i poszkodowani w wypadkach drogowych. Dodała, że w w/w okresie 
było kilka osób, które były agresywne i nie chciały poddać się badaniu na zawartość alkoholu. 
Pani Starosta stwierdziła, że z odpowiedzi zainteresowanych stron wynika, iż należy 
opracować i zaakceptować wspólne procedury, według których świadczenia mogłyby być 
realizowane. W związku z powyższym, Zarząd zdecydował, że jednostki opracują propozycje 
procedur, które po zaakceptowaniu przez zainteresowane strony, będą przyjęte do realizacji.  
 
Pismo Komendy Powiatowej Policji stanowi załącznik nr 9. 
Pismo Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim stanowi załącznik nr 10. 
 
Ponadto członkowie Zarządu zapoznali się z odpowiedzią Zarządu Dróg Powiatowych w 
sprawie remontu drogi powiatowej Nr 1279N Kisielice – Biskupiec, stanowiącą załącznik nr 
11. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że w miesiącu sierpniu zostanie podjęta uchwała Zarządu w 
sprawie materiałów planistycznych dotyczących rodzaju i szczegółowości składanych 
materiałów i wniosków, planów rzeczowych, projektów planów finansowych i innych 
materiałów kalkulacyjnych niezbędnych do opracowania projektu budżetu na 2015 r. 
Zapytała, czy są planowane zadania inwestycyjne, które powinna wpisać do przyszłorocznego 
budżetu.  
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Pan Wicestarosta poinformował, że najprawdopodobniej będzie realizowane będzie zadanie 
dotyczące remontu drogi Nowe Miasto Lubawskie – Gwiździny, jest już przygotowywana 
dokumentacja.  
Ponadto pani Skarbnik poinformowała, że na jednym z najbliższych posiedzeń Zarządu 
będzie przyjęte wykonanie budżetu powiatu za I półrocze 2014 r. Dodała, że trwa kontrola 
Regionalnej Izby Obrachunkowej (kontrola potrwa do 06.08.2014 r.) 
Pani Skarbnik zwróciła uwagę, że w ciągu ostatnich czterech lat nie było wzrostu 
wynagrodzeń w administracji.  
W związku z powyższym, wstępnie ustalono wskaźnik wzrostu wynagrodzeń na przyszły rok 
na poziomie 2,3 % przewidywanego wykonania funduszu płac w 2014 r. 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
                                                                                                          Przewodnicząca Zarządu 
                                                                                                                     Ewa Dembek 
 
 
Protokół sporządziła                                                                         
Anna Andrzejczak                                                                     


